
Referat fra Skeifas bestyrelsensmøde 3. nov. 2016 v. Rikke Sølvberg 
 
Godkendelse af referat 
  Ingen kommentarer. Godkendt. 
 
 
Økonomi 
  Bio og brunch: Sender cafe biografen regning? Jens undersøger. 
  Ok økonomi. 
  Davindebanen: tilbud på Ny belægning fra Michael. Michael sender nyt tilbud. 
 
Nyt fra udvalgene 
  Juniorudvalget - undervisning hos Mie. Næste gang d 25. november. 
  FM - Der skal rides efter internationale vaccinationsregler til WRL.  
  Alridudvalget - fint stævne.  
 
Kommende arrangementer 
  Hjælperfest - Fjeldsted skovkro aflyst. Vi undersøger Dalum hallen, Rikke K undersøger Flammen kl 18.45. 
  Banko - der skal findes et sted. Rikke S kontakter Dalumhallen.  
  Skoarrangement - Vissenbjerghallen. Send budget. Caroline arrangerer. 
  Stutteritur - Nils-Christian Larsen, Agnar, Enighed, ? Forventes i marts. Rikkerne arrangerer. 
  Julefrokost - d 27. januar kl 18. Rikke S arrangerer. 
 
Generalforsamling - stedet booket, indkaldelse i starten af januar. 
 
Hjemmeside - det forventes at den går i luften sidst i november. 
 
Evt 
  Husk at bidrage til nyhedsbrev. Kisse skriver det meste. 
  Ok stævnerapport fra efterårets stævne d 1 oktober. 
  Overvejelser om øvestævner, evt teori...skal vi prøve igen? 
  Juniorstævne på en dag? 
Caroline: skriv til Line om tilmelding som hjælpere til hjemmesiden. 
 
Næste møde: vi skal diskutere sekretærrollen. 
 
 
Venlig hilsen 
Caroline Thrane 

 

 


